
Protokół Nr VII/2007
z obrad VII zwyczajnej sesji Rady Gminy Przywidz

w dniu 25 maja 2007r.

Otwarcia VII sesji Rady Gminy Przywidz dokonała Przewodnicząca Rady Gminy – Pani 
Krystyna Podgórska, stwierdzając na podstawie listy obecności prawomocność obrad. Obrady 
sesji rozpoczęto w świetlicy Campingu Nr 20 w Przywidzu o godz. 16-tej a zakończono o 
godz. 18.30
Przewodnicząca Rady Gminy przywitała radnych, sołtysów, pracowników Urzędu Gminy, 
radnych powiatowych i mieszkańców gminy.
Ustawowy skład rady – 15, obecnych – 13
Radni nieobecni:

1. Dariusz Stasiak
2. Jacek Krefft

Przewodnicząca Rady Gminy Przywidz – przedstawiła porządek obrad:
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Sprawy regulaminowe:

a) zatwierdzenie porządku obrad.
b) przyjęcie protokołu z ostatniej sesji Rady Gminy.

3. Informacja Wójta Gminy Przywidz z działalności i realizacji podjętych uchwał 
w okresie międzysesyjnem.

4. Interpelacje radnych.
5. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawach:

1) zmiany uchwały Nr XV/115/2004 Rady Gminy Przywidz z dnia 22 
czerwca 2004 roku w sprawie nadania Statutów Sołectwom.

2) upoważnienia Wójta do podjęcia działań zmierzających do likwidacji 
Gminnego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Przywidzu.

3) apelu do rady Powiatu Gdańskiego dotyczącego budowy traktu 
pieszego.

4) zmiany budżetu Gminy Przywidz na 2007 rok.
5) rozpatrzenia uwag, wniesionych w trybie  art.17 pkt 11  ustawy o 

planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym, do projektu 
miejscowego planu zagospodarowania  przestrzennego dla obszaru 
położonego w obrębie ewidencyjnym Przywidz. 

6) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 
obszaru położonego w obrębie ewidencyjnym Przywidz.

7)  rozpatrzenia uwag, wniesionych w trybie  art.17 pkt 11  ustawy o 
planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym, do projektu 
miejscowego planu zagospodarowania  przestrzennego dla obszaru 
położonego w obrębie ewidencyjnym Pomlewo

8) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 
obszaru położonego w obrębie ewidencyjnym Pomlewo.

9) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 
obszaru  położonego w obrębie ewidencyjnym Marszewska Góra.

6. Zapytania i wnioski mieszkańców Gminy Przywidz
7. Wnioski i oświadczenia radnych
8. Zakończenie obrad.

Przewodnicząca Rady Gminy-  wnioskowała o przyjęcie projektu uchwały w sprawie 
odmowy wyrażenia zgody na rozwiązanie stosunku pracy z radnym w punkcie  5.10 porządku 
obrad.



Powyższy wniosek przegłosowano
Za wnioskiem głosowało 11 radnych, przeciw -0, wstrzymujące- 1 
Przewodnicząca Rady Gminy -  poddała pod głosowanie porządek obrad.
Głosowanie 
 12 głosami za, przeciw-0, wstrzymujące – 0 przyjęto w/w porządek obrad.

ad.2b Do protokołu z ostatniej sesji Rady Gminy Przywidz nie wniesiono uwag .Protokół 
przyjęto 11 głosami za, 1- wstrzymujący , przeciw-0.

ad.3. Pan Romuald Gizowski – Zastępca Wójta – przedstawił Informację Wójta Gminy 
Przywidz z działalności i realizacji podjętych uchwał w okresie międzysesyjnym. ( w zał.)
Dodał, że od 07.05.2007r. jest Zastępcą Wójta Gminy Przywidz. 

ad.4. Interpelacje radnych.
1) Pan Jan Sikorski – Wiceprzewodniczący Rady Gminy -    pytał o kontrolę w 26 

gospodarstwach. Czego ta kontrola dotyczyła? 
2) Pan Grzegorz Stanglewicz –    Kierownik Inwestycji i Gosp. Kom. – były to 

kontrole w zakresie utrzymania czystości i porządku, dotyczyły kontroli umów 
na wywóz nieczystości stałych i ciekłych. Były to losowo wybrane posesje w 
sołectwach. 

3) Pan Jan Sikorski –   czy na tym się kończy kontrola? Jeszcze należałoby 
skontrolować gdzie są ubytki wody.

4) Pan Grzegorz Stanglewicz -    jest to dopiero początek kontroli, która potrwa ok. 
3 miesięcy. W miarę możliwości czasowych kontrolerzy sprawdzą pod różnym 
katem posesje. 

5) Pan Romuald Gizowski –   są to sprawy, którymi będę się zajmował. Jestem w 
trakcie opracowywania swoistego programu utrzymywania porządku i 
czystości. Na bieżąco Rada będzie informowana, gdyż chcę współpracować z 
Radą Gminy  i częściej wymieniać  poglądy, nie tylko z racji posiedzenia 
komisji czy sesji. 

Innych uwag nie wniesiono.

ad.5. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawach:
1)      Przewodnicząca Rady Gminy   – odczytała uchwałę w sprawie zmiany uchwały Nr 

XV/115/2004 Rady Gminy Przywidz z dnia 22 czerwca 2004 roku w sprawie nadania 
statutów sołectwom.

Uwag radni nie wnieśli.
Pan Zdzisław Gackowski – Zastępca Przewodniczącego Komisji Gospodarczej – przedstawił 
pozytywną opinię komisji do w/w uchwały.
Przystąpiono do głosowania.
Przy 12 głosach za, przeciw-0, wstrzymujące – 0  podjęto w/w uchwałę.
Pani Krystyna Podgórska – stwierdzam, że Rada Gminy Przywidz przyjęła w/w uchwałę 
jednogłośnie. ( w zał. uchwała Nr VII/ 61/2007)

2)      Przewodnicząca Rady Gminy –   odczytała projekt uchwały w sprawie upoważnienia 
Wójta do podjęcia działań zmierzających do likwidacji Gminnego Zakładu Opieki 
Zdrowotnej w Przywidzu. 

O komentarz poprosiła wnioskodawczynię Panią Annę Kubiak.



Pani Anna Kubiak – Sekretarz Gminy -  wpłynął wniosek Pana Lucjana Kotyńskiego 
dyrektora Gminnego zakładu Opieki Zdrowotnej w Przywidzu o przekształcenie GZOZ w 
niepubliczny zakład opieki zdrowotnej. Wniosek ten został przedłożony Radzie Społecznej 
GZOZ, która wyraziła w uchwale Nr 2/2007 pozytywna opinię. Konsekwencją 
wcześniejszych kroków jest przygotowanie projektu uchwały upoważniającej wójta do 
podjęcia działań zmierzających do likwidacji GZOZ w Przywidzu. 
Uwag radni nie wnieśli.    
Opinie komisji: społecznej i gospodarczej były pozytywne do projektu w/w uchwały.
Przewodnicząca Rady Gminy – proszę Państwa radnych o przegłosowanie w/w uchwały. Kto 
jest za przyjęciem uchwały?
za-11
przeciw-1
wstrzymujące- 0
Przewodnicząca Rady Gminy- stwierdzam, że Rada Gminy przyjęła uchwałę. ( w zał. 
uchwała Nr VII/62/07)

3)      Pani Krystyna Podgórska –   odczytała uchwałę w sprawie apelu do Rady Powiatu 
Gdańskiego dotyczącego budowy traktu pieszego. 

Czy są uwagi do uchwały?
Nie wniesiono.
Opinia komisji gospodarczej była pozytywna.
Przewodnicząca Rady Gminy-  poddała pod głosowanie w/w uchwałę.
za-11
wstrzymujące -1
przeciw-0
Przewodnicząca Rady Gminy  stwierdziła, iż radni przyjęli uchwałę . ( w zał. uchwała Nr 
VII/63/07)

4)      Pani Maria Piotrowiak – Skarbnik Gminy –   przedstawiła projekt uchwały w sprawie 
zmian w budżecie gminy Przywidz na 2007 r.

Przedstawiła uzasadnienie do uchwały. Dokonuje się zmian w budżecie Gminy Przywidz po 
stronie dochodów:
zwiększenie planu dochodów o kwotę 114.646 zł
zmniejszenie planu dochodów o kwotę 100.000 zł
po stronie wydatków:
zwiększenie planu wydatków o kwotę 214.646 zł 
zmniejszenie planu wydatków o kwotę 200.000 zł
Po dokonanych zmianach dochody budżetowe wynoszą: 13.212.750 zł

       wydatki budżetowe wynoszą:  14.386.012 zł.
Radny Jerzy Jusiak przybył na sesję.
Przewodnicząca Rady Gminy –czy są uwagi do przedstawionej uchwały?
Uwag radni nie wnieśli.
Przewodniczący Komisji Gospodarczej – Pan Jerzy Jusiak – przedstawił pozytywna opinię 
komisji do w/w uchwały.
Pani Krystyna Podgórska – poddała po głosowanie w/w uchwałę.
Za – 13
wstrzymujących – 0
przeciw-0
Przewodniczący Rady Gminy  stwierdziła, że Rada Gminy Przywidz podjęła uchwałę. ( w 
zał. uchwała Nr VII/64/07)



5)      Pani Krystyna Podgórska –   odczytała projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia uwag, 
wniesionych w trybie art.17 pkt 11 ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu 
przestrzennym, do projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 
obszaru położonego w obrębie ewidencyjnym Przywidz. 

Pani Bogumiła Podyma -  inspektor w U.G. – 1 uwagę wniosła Wójt Gminy Przywidz dot. 
zmiany % powierzchni terenu zabudowy dla lokalizacji usług nieuciążliwych z 30% do 50% .
Uwag radni nie wnieśli.
Przewodniczący komisji społecznej – Pan Jerzy Migas – przedstawił pozytywną opinię 
komisji do w/w projektu uchwały.
Przystąpiono do głosowania w/w uchwały
za-13
przeciw-0
wstrzymujące -0
Przewodnicząca Rady Gminy -  stwierdziła, że Rada Gminy Przywidz  przyjęła w/w uchwałę.
( w zał. uchwała Nr VII/ 65/2007)

6) projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla obszaru położonego w obrębie ewidencyjnym Przywidz omówiła 
Pani Bogumiła Podyma. – są to tereny: 1 kompleks za strzelnicą w Przywidzu  z 
przeznaczeniem na usługi uciążliwe, są to tereny przyległe do szosy w kierunku 
Egiertowa oraz 2 kompleks przylegający. Jest to grunt, będący własnością Pana 
Krzyżanowskiego . Tereny są przeznaczone na budownictwo jednorodzinne i usługi.

Radny Jerzy Jusiak-  co z infrastrukturą na tych terenach?
Pani Bogumiła Podyma – jest załącznik nr 3 do uchwały mówiący o infrastrukturze 
technicznej.
Innych uwag nie zgłoszono.
Opinia komisji społecznej do w/w uchwały jest pozytywna.
Przewodnicząca Rady Gminy -   kto z Państwa radnych jest za przyjęciem uchwały, proszę o 
podniesienie ręki.
za- 13
przeciw-0
wstrzymujące-0
Pani Krystyna Podgórska  - stwierdziła, że Rada Gminy Przywidz podjęła w/w uchwałę ( w 
zał. uchwała Nr VII/66/07).

7)      Przewodnicząca Rady Gminy   -  odczytała uchwałę w sprawie rozpatrzenia uwag, 
wniesionych w trybie art.17 pkt 11 ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu 
przestrzennym, do projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 
obszaru położonego w obrębie ewidencyjnym Pomlewo.

Pani Bogumiła Podyma – do projektu planu wpłynęły 3 uwagi, z tego 2 uwagi nie 
uwzględniono, gdyż nie były zgodne z ustaleniami studium. Uwaga Wójta Gminy Przywidz 
dotycząca zmiany % powierzchni terenu  zabudowy dla lokalizacji usług nieuciążliwych z 
30% do 50% została uwzględniona.
Uwag radni nie wnieśli.
Opinia komisji społecznej była pozytywna.
Przewodnicząca Rady Gminy – proszę o podjęcie decyzji, kto jest za podjęciem w/w 
uchwały?
za- 13
przeciw-0
wstrzymujące-0



Pani Krystyna Podgórska – stwierdzam, że Rada Gminy Przywidz podjęła uchwałę 
jednogłośnie. ( w zał. uchwała nr VII/67/07).

8) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 
obszaru położonego w obrębie ewidencyjnym Pomlewo.

Pani Bogumiła Podyma -  w Pomlewie do przekształcenia jest ok. 300 ha. Obszary są 
podzielone na karty terenu.
Pani Joanna Spychalska -  urbanista – w karcie terenu zawarte jest wszystko. Są to wytyczne 
do realizacji budowy. 
Pytań radni nie zgłosili
Opinia Komisji społecznej była pozytywna.
Przystąpiono do głosowania 
Przy 13 głosach za, radni przyjęli w/w uchwałę.
Przewodnicząca Rady Gminy – stwierdzam, że Rada Gminy Przywidz podjęła w/w uchwałę 
jednogłośnie. ( w zał. uchwała Nr VII/68/07).

9) w  sprawie  uchwalenia  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  dla 
obszaru położonego w obrębie ewidencyjnym Marszewska Góra.

Pani Bogumiła Podyma -   opracowano 5 obrębów. Była debata publiczna z projektantami. 
Uwag nie wniesiono.
Przewodnicząca Rady  Gminy – czy radni mają pytania?
Pytań nie zgłoszono.
Przystąpiono do głosowania
Przy 13 głosach za radni przyjęli w/w uchwałę. ( uchwała Nr VII/69/07 w zał.)

10)      Przewodnicząca Rady Gminy   – przedstawiła uchwałę w sprawie odmowy wyrażenia 
zgody na rozwiązanie stosunku pracy z radnym   

Kto jest za przyjęciem w/w uchwały?
Głosowanie
za-12
wstrzymujący – 1
przeciw-0
Pani Krystyna Podgórska – stwierdziła, że radni przyjęli w/w uchwałę. ( uchwała Nr 
VII/70/2007 w zał.)

ad.6. Zapytania i wnioski mieszkańców Gminy Przywidz.
1)      Pan Wiesław Spisak – sołtys Starej Huty -    w Starej Hucie  przy hydroforni jest stały 

przepływ wody, nie wiadomo skąd ona się bierze. Ponadto woda płynie na prywatną 
posesję. Należy zbadać tę sprawę. Parokrotnie już sprawa była zgłaszana. 

2)      Pan Robert Deja –   ile czasu ma pracownik Urzędu na udzielenie odpowiedzi na piśmie 
dla mieszkańca? Kiedy otrzyma odpowiedź na zapytanie dot. placu zabaw, a 
zgłoszone na poprzedniej sesji. Mija miesiąc a odpowiedzi nie ma, mimo zapewnień 
Pani Wójt, że otrzyma odpowiedź na piśmie. 

3)      Pan Romuald Gizowski -    odpowiedź powinna być udzielona w terminie 14-dniowym. 
Natomiast co do placu zabaw, zajmę się tym tematem i niewątpliwie zrobię to szybciej 
niż 14 dni. Sprawę placu zabaw poruszano również na spotkaniu z sołtysami. Z tego 
wynika, że jest to problem większej skali. Place zabaw związane są z szeregiem 
problemu. Muszą być wyposażana w atestowane urządzenia, które są kosztowne. 
Problem placów zabaw chcemy uregulować kompleksowo. Będzie to poprzedzone 
szeregiem konsultacji. Chce uświadomić wielu osobom, że utrzymanie placów zabaw 



przez gminę jest w wielu przypadkach wręcz niemożliwe. Chcemy zakładać place 
zabaw, ale od osób zainteresowanych oczekujemy współpracy w zakresie np. 
utrzymania porządku. Przewiduję  zawarcie stosownych porozumień, z których będą 
wynikały obowiązki strony. 

4)      Pan Robert Deja –   słusznie Pan mówi, zamiar jest dobry. My pytamy kiedy 
otrzymamy z powrotem  na plac zabaw na osiedle 700-lecia  huśtawkę, która została 
zabrana na plac zabaw przy ul. Gdańskiej  i stół do tenisa, który został zabrany do 
Blizin. Na to pytanie nie mamy odpowiedzi. Kiedy ją otrzymamy?

5)      Pan Romuald Gizowski –   dla mnie jest to temat nowy. Otrzyma Pan odpowiedź w 
ciągu 2 tygodni.

6)      Pan Robert Deja –   co do umów, to będą zawierane z sołtysami i radą sołecką?
7)      Pan Romuald Gizowski –   tak, podstawowe założenia współdziałania.
8)      Pan Robert Deja –   plac zabaw powstał ze środków Programu Odnowy Wsi. Boli nas 

to, że demontuje się „zabawki”, które są najwięcej używane.
9)      Pan Romuald Gizowski –   widzę, że Pan jest bardzo zainteresowany sprawą placu 

zabaw, wobec tego zapraszam Pana do siebie celem omówienia powyższych spraw, 
niezależnie od tego, że Pan otrzyma w terminie 14 dni odpowiedź pisemną dotyczącą 
sprawy. 

10)      Pani Maria Ścibek –   sołtys Marszewskiej Koloni – nawiązała do wczorajszego 
spotkania sołtysów- prosiła o wyjaśnienie sprawy opłaty 30% planistycznej i również 
opłaty adiacenckiej. Druga sprawa –chodzi o Marszewską Kolonię, gdzie jest duży 
kompleks działek rekreacyjno- mieszkalnych i nie ma infrastruktury.  Czy w 
perspektywie planuje się infrastrukturę dla tego kompleksu np. oświetlenie, itd.

11)      Pan Romuald Gizowski –   opłaty planistyczne i adiacenckie wynikają z samego faktu 
uchwalenia planu, bądź z wzbogacenia w infrastrukturę. Wszystko to powoduje 
wzrastanie wartości działki. Opłata będzie uzależniona od uchwały Rady. Może być to 
do 30%. Opłata  adiacencka wynika z podniesionej wartości gruntu, wynikających z 
zainstalowania odpowiednich urządzeń: wodociągu, kanalizacji. To również jest 
określone procentowo.

12)      Pan Stanisław Poniatowski –   Wysoka Rado, Szanowni Goście!  Zastanawiam się czy 
rozbudowując personalnie Urząd Gminy, czy to dobry kierunek? Zmierzam do sportu i 
rekreacji w tej gminie. 3 lata temu napracowaliśmy się z UKS, aby na poziomie 
postawić prace z dziećmi i młodzieżą. Cieszę się, że boisko przy Gimnazjum jest 
rozbudowywane, ale martwi, że stadion stanął w miejscu. W tej chwili ani młodzież 
gimnazjalna ani szkolna nie może z tego stadionu korzystać. Rozumiem, że to trwa, 
ale czy nie za długo? Następna sprawa – będąc na komisji, gdzie przydzielano środki, 
odstąpiliśmy od występowania w konkursie  jako UKS . Wydawało się nam, że środki 
na sport, które przeszły pod zarząd Gminnego Ośrodka Kultury, będą łatwiej, solidniej 
spożytkowane. Co się okazało. Młodzież i dzieci nie mają żadnych rozgrywek. Gmina 
Przywidz jest biała plamą w powiecie. Ani razu nie byliśmy na zawodach w powiecie. 
Tylko i wyłącznie dlatego, że nie ma z kim rozmawiać o pieniądzach , o autokarze. 
Kto odpowiada za ten stan rzeczy?  Co się stało z pieniędzmi na sport?  Co dalej ze 
sportem? 
Rozwinęliśmy Ligę Gminną w piłce nożnej dla dzieci szkół podstawowych i 
gimnazjalnej na bazie boisk sołeckich. Do tej pory startowało sołectwo Stara Huta, 
Pomlewo, Borowina, Trzepowo. Dlaczego w Przywidzu to wszystko stoi w miejscu? 
Nie słyszę głosów radnych w sprawie sportu i rekreacji. Co z boiskami w Miłowie, 
Blizinach?

13)      Pan Romuald Gizowski –   nie ma obecnej tutaj osoby odpowiedzialnej za sport. Nie do 
końca tak jest jak Pan opowiada.



14)      Pani Anna Kubiak –   niezwykle ważnym jest dla nas współpraca z organizacjami 
pozarządowymi a szczególnie ze stowarzyszeniami sportowymi. Cieszę się, że 
współpraca układa się tak dobrze. W chwili obecnej nie zaobserwowaliśmy większych 
ruchów ze strony organizacji. Zgodnie z uchwałą Rady Gminy, sport został 
przeniesiony do GOK-u. Wielokrotnie na ten temat rozmawialiśmy z Panem 
Poniatowskim. Jakie były działania podjęte przez GOK, informację mam przed sobą. 
24 maja br. wpłynęło sprawozdanie Pana dyrektora GOK-u. W tym miejscu rozdano 
radnym powyższe sprawozdanie. To może być przedmiotem naszej dalszej dyskusji. 
Działania związane ze sportem będą przedmiotem spotkań z radnymi, gdyż pewne 
działania ze naszej strony zostały już podjęte. Myli się Pan Poniatowski , że działania 
nie są podejmowane. Na stadionie firma wykonuje prace, zgodnie z terminami, o 
których Pana Poniatowskiego informowałam. Jeśli chodzi o boiska sołeckie, Urząd 
Gminy nie wycofuje się z tych działań, chodzi o Bliziny i Miłowo. Działania są już 
podjęte. Firma już była na boisku w Blizinach . Niestety, ze względu na szczupłość 
środków, wykorzystujemy nasz sprzęt gminny.   W ten sposób robimy taniej i więcej.
Na bieżąco o wszystkich działaniach Pan Poniatowski jest informowany. Jeśli chodzi 
o boisko gimnazjalne, to rozmawiałam dzisiaj z Panią dyrektor Gimnazjum, że na 
piśmie pracownicy Gimnazjum dostali polecenie, że jeśli ktoś się zgłosi, że chce 
skorzystać z boiska, to udostępnią mu pracownicy. 3 dni w tygodniu jest czynne do 
19-tej i raz do 18-tej. 
Niestety to będzie przerwane, gdyż wykonawca wszedł na plac budowy.

15)      Pan Stanisław Poniatowski -    nie krytykowałem sprawy remontów boisk, 
wspomniałem tylko, że boisko gminne mogłoby być zrobione dużo wcześniej. 
Chciałem pochwalić tutaj Panią Annę Kubiak, która żyję sportem i wspiera nas w tych 
trudnych czasach. Miałem na myśli, że w Przywidzu nic się nie dzieje w dziedzinie 
sportu. Młodzież nie pracuje pod okiem instruktorów, to co było do tej pory i nie 
uczestniczy w zawodach gminnych i w mistrzostwach powiatowych. Ani razu 
Gimnazjum nie było na zawodach powiatowych. Na przeszkodzie stanął autokar i 
pieniądze. 
Dodał, że na boiskach i placach zabaw powinny być umieszczane regulaminy 
korzystania z boisk czy placów zabaw.

16)      Przewodnicząca Rady Gminy -    nie wolno mówić, że w GOK-u nic się nie dzieje. 
Mamy przed sobą obszerne sprawozdanie z działalności GOK-u. Jestem pełna uznania 
dla Pani Borkowskiej.

17)      Pan Wiesław Spisak -    boisko w Starej Hucie, sami wygospodarowaliśmy. Mieliśmy w 
tym roku obiecane pieniądze na łapacze piłek. Co ze środkami na  boisko w Starej 
Hucie? 

18)      Pan Romuald Gizowski –   na pewno spotkamy się w ciągu najbliższego czasu i będzie 
miał Pan okazję omówić ze mną wszystkie szczegóły z tym związane. Zapozna się 
Pan z punktem widzenia gminy, przedstawi Pan swoje racje i wspólne stanowisko 
wypracujemy. 

19)      Pani Ewa Kotyńska –   zwróciła się z pytaniem do Pani sekretarz: jaka jest różnica 
między przekształcaniem a likwidacją zakładu?

20)      Pani Anna Kubiak –   przekształcanie w niepubliczny GZOZ polega na tym, że ulega 
likwidacji GZOZ publiczny.

21)      Pan Lucjan Kotyński –   przekształcanie równa się likwidacji.
22)      Pani Anna Kubiak –   nie, likwiduje się GZOZ gminny, natomiast przekształca się w 

niepubliczny.
23)      Pan Lucjan Kotyński –   jest to masło maślane. W moim podaniu była prośba o 

przekształcenie zakładu opieki zdrowotnej w Przywidzu w niepubliczny zakład opieki 



zdrowotnej. Otrzymuje odpowiedź i to co Państwo usłyszeliście- likwidacja zakładu. 
Można zakład przekształcić bez likwidacji.

24)      Pani Anna Kubiak –   dla wyjaśnienia omówiła proces likwidacji. Wybór podmiotu, 
który będzie prowadził ten niepubliczny zoz  następuje w takiej procedurze. Podjęta 
jest opinia Rady Społecznej w formie uchwały w sprawie likwidacji GZOZ. 
Ewentualnie ta opinia jest brana pod uwagę lub jest wiążąca dla Rady Gminy. Potem 
mamy do czynienia z projektem uchwały o likwidacji zakładu. Wymaga to 
zaopiniowania przez Wojewodę i Radę Powiatu. W uchwale o likwidacji należy 
określić dzień likwidacji i zakończenie działalności przez ten obecny GZOZ. W czasie 
likwidacji zapewnia się wszystkim osobom , które korzystają z tego GZOZ-u 
możliwość korzystania ze świadczeń zdrowotnych, tak żeby były one nieprzerwane. 
Potem podejmuje się w uchwałach decyzje co do majątku, czyli oddania budynku w 
dzierżawę, który pozostanie własnością gminy.To samo dzieje się ze sprzętem. Sprzęt 
może być np. sprzedany nowemu podmiotowi.  Wójt powołuje likwidatora, który 
dokonuje tych wszystkich czynności. Natomiast, jeśli chodzi o pracowników, to ma 
zastosowanie art.231 Kodeksu Pracy, który mówi, że przy przejściu zakładu na innego 
pracodawcę, wszyscy pracownicy stają się pracownikami  nowego zoz-u.

25)      Pani Ewa Kotyńska –   wniosek został złożony o przekształcenie zakładu a nie o 
likwidację. Chcę uświadomić mieszkańcom, że gmina wkłada tak dużo pieniędzy w 
GZOZ, to jest nieprawda. GZOZ utrzymuje się sam z Narodowego Funduszu 
Zdrowia. To, że zostały powymieniane okna, ocieplenie, to jest obowiązkiem gminy, 
gdyż jest właścicielem budynku. My nie zgadzamy się aby sprzęt, który był zakupiony 
za pieniądze wszystkich mieszkańców, bo gmina przez 6 lat nic nie kupiła, żeby ktoś 
sprzedawał . 

26)      Pan Romuald Gizowski –   wydaje mi się, że następuje tutaj pomieszanie pojęć. Była 
przedstawiona procedura .  

27)      Pani Anna Kubiak –   przedstawiła treść wniosku  Pana L. Kotyńskiego, gdzie mówi 
się, że przedmiotem oferty jest propozycja nawiązania wzajemnej współpracy 
polegającej na: - wynajmie części parterowej obiektu, przejęciu dotychczasowych 
pracowników, kontynuowaniu działalności na rzecz społeczności lokalnej . Tak 
wygląda oferta i tu chyba nie rozumiemy się do pojęć „likwidacja”. To jest kwestia 
procedury.

ad.7. Wnioski i oświadczenia radnych.
1) Radny Jerzy Jusiak – złożył wniosek w sprawie przedstawienia planu działania w zakresie 
sportu . Wydaje się, że brak jest działania dopingującego w  zakresie sportu ze strony Urzędu 
Gminy. Spowodować spotkanie grupy zainteresowanej rozwojem sportu z radnymi, Urzędem 
Gminy    W Urzędzie Gminy powinna być osoba odpowiedzialna za sport. Stworzyć Program 
Rozwoju Sportu. Inicjatywa powinna wyjść z Urzędu Gminy.
Jeśli chodzi o place zabaw, proponuje dokonać przeglądów placów zabaw.

ad.8. Przewodnicząca Rady Gminy zakończyła obrady VII zwyczajnej sesji Rady Gminy, 
dziękując za przybycie.

Protokołowała:
Gabriela Pożoga 

 




